
Zápis 

z 9. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 21.3.2024 

Přítomno: 7 zastupitelů, 4 občané. 

 

1. Jednání zahájila S. Tahalová v 18:06. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: P. Novák 

a M. Eder. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Schválen program beze změn. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

V 18.08 dorazil starosta P. Blažek. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání - žádné úkoly nebyly zadány. 

 

5. Byl projednán a schválen Návrh rozpočtu na rok 2024 včetně Střednědobého výhledu na 

období 2024 – 2026 (vše řádně vyvěšeno). Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Projednán a schválen návrh na odkup lesního pozemku od Jiřího Chaloupského – cca 

12 000 m2 (velikost ideální 1/6 pozemku p.č.496/1) za částku 95 000,- Kč. Na pozemek 

má obec předkupní právo z důvodu zdroje pitné vody. K podpisu smlouvy o odkoupení 

pozemku je pověřen starosta obce. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Informace o VŘ na výběr firmy – Rekonstrukce elektroinstalace v KD. Přišly 2 nabídky 

– od firmy ALCEDO Vrchlabí a ELMONT Hořice. Výběrová komise ve složení 

S.Tahalová, H. Lingrová, P. Novák, J. Lieberman hodnotila nabídky dle ekonomicky 

nejvýhodnější ceny, dle tohoto parametru byla vybrána firma ALCEDO Vrchlabí. Cena 

za rekonstrukci – 957 544,39 Kč je konečná. Podpisem smlouvy je pověřen starosta. 

Zahájení rekonstrukce je dle smlouvy do 10 dnů od podpisu smlouvy. Ve smlouvě bude 

také uvedeno datum předání a datum převzetí. Následovat budou zednické, 

sádrokartonářské a malířské práce (další firmy) a úklid KD. Bylo zažádáno o dotaci 

z POV na tuto rekonstrukci. Projednáno a odsouhlaseno.  

        Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

 

8. Různé: 

- P. Novák – požaduje další nabídky na vybavení/rekonstrukci výčepu v KD. Jednu 

nabídku už zajistil starosta P. Blažek, P. Novák zajistí další nabídky.  

- Projednána cenová nabídka na dokončení přípojky k veřejnému osvětlení (Tomáš 

Biemann) – bylo odsouhlaseno. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

- Cesta (komunikace) za kapličkou – část obecní komunikace se nachází na soukromých 

pozemcích (zaploceny), jediné řešení je vyměření a prodej nebo směna.  Dle staršího 

usnesení ZO neprodává ani nesměnuje obec pozemky, které jsou komunikací. 

Starosta zjistí, zda lze udělat vyjímku z usnesení a vyřešit problém směnou.  

- J. Hercíková – dotaz na jasan a novou lavičku proti paní Vejvarové. Pokud se jasan 

porazí, nebude ideální místo pro lavičku (bude chybět stín i zadržení prachu ze 

silnice). 

- I. Tomšová – dotaz na realizaci vyklízení KD před rekonstrukcí – domluvena brigáda, 

spolupráce obou spolků – TJ Sokol a SDH s obcí. 

 

9. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

10. Zasedání bylo ukončeno ve 20.03 hodin. 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


